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SGP 1 Is overwogen/kan overwogen worden om een adviserend 
gremium structureel te betrekken bij lopende vragen, 
zoals de regelmatige ontsporingen van trams en het 
lopende concessiebeheer?

De adviesraad tram speelde een belangrijke rol bij de ontwikkeling en 
implementatie van het vernieuwde tramsysteem. Bij het beheer en de 
uitvoering van het vervoer binnen de gestelde kaders is er weinig of 
geen reden om daarvoor structureel een adviserend gremium met 
externe bezetting  in stand te houden. De agendapunten ontbreken 
daarvoor op structurele basis. De kinderziektes, die voortkomen uit het 
gebruik van een nieuw tramsysteem, worden onderkend en opgepakt 
door de beheerorganisatie. Waar nodig worden bestaande contacten 
ingezet en nieuwe kennis en expertise aangeboord om knelpunten te 
analyseren en op te lossen. Een goed voorbeeld daarvan zijn de 
rondtafelgesprekken met stakeholders en deskundigen die gevoerd 
worden over de verkeersongevallen met trams en de ontsporingen die 
zich als gevolg daarvan een aantal keren hebben voorgedaan. Deze 
rondetafelgesprekken worden nu voorbereid en binnen afzienbare tijd 
ingepland.
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